

# PROTOKOLL FRÅ ÅRSMØTE

Protokoll frå årsmøte i Klivrelaget

21.03.2024 Ulstein Arena 18:00 - 21:00



# PROTOKOLL FRÅ ÅRSMØTE

## Sak 1. Godkjenne dei røysteføre

Det var 13 røysteføre til stades ved starten av årsmøtet  
Desse hadde ordet i saka: Ingen kommentar til/frå dei frammøtte.  
Vedtak: Dei røysteføre medlemmane vart godkjent.

## Sak 2 Godkjenne innkallinga, sakliste og forretningsorden

**Innstilling:** Forslag til forretningsorden:

1. Årsmøtet ledast av den valgte dirigenten.
2. Protokollen førast av den valgte referenten.
3. Grunna antallet av frammøtte ser ikkje styret grunn til å ha strenge reglar for innlegg og taetid.
4. I protokollen førast det inn forslag og vedtak med antall røyster for og imot.

**Vedtak:**

Desse hadde ordet i saka: Ingen kommentar til forretningsorden

Innkalling og sakliste vart godkjent  
Framlagte forslag på forretningsorden vart godkjent.

Notat: Det blir lagt fram eit ønske om bedre informasjon vedrørende større saker som skal drøftes på årsmøtet. Samt var det nokon som ikkje hatt fått innkalling til årsmøte pr mail. Sannsynlegvis årsak er spamfilter eller bruk av ukjend mail på systemet til Minldrett. Skal undersøkast i etterkant.

## Sak 3 Velge dirigent(er)/ordstyrer(e), referent(er) samt 2 medlemmer til å underskrive protokollen

**Innstilling:**

Dirigent: Vegard Flister  
Referent : Johannes Dahl  
Skrive under protokoll: Astrid Flister og Olve Brandal

Desse hadde ordet i saka: Ingen kommentarer

**Vedtak:**

Som dirigent vart - valgt samrøystes.  
Som referent vart - valgt samrøystes.  
Til å underskrive protokollen vart - valgt samrøystes.

## Sak 4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsberetninger

**Innstilling:**

Årsmeldinga for 2023 vert godkjent.

Desse hadde ordet i saka: Feil i kontrollkomite: Må rette til, Raymond Longva

**Vedtak:**

Samrøystes vedtatt.

Årsmeldinga for 2023 vert vedtatt med fylgjande rettelsar:

- Ønsker å bytte noen ruter i Arena en gang til i året.
- Ved boltesatsing på Gåsneset og Roppehornet er det ikkje ønskelig med "fransk stil". Ønsker heller å følge nkf sin mal for trygg boltetikk.
- Enighet om at vi ikke gått vidare med prosjektet til Hasundgot Idrettslag

**Sak 5. Behandle idrettslaget sitt regnskap i revidert stand  
Innstilling:**

Regnskap vort godkjent.

Desse hadde ordet i saka: Carl Arthur Røkke Sunde

**Vedtak:**

Regnskap for 2023 er samrøystes godkjent.

Kommentarer til maks grense, ingen problem foreløpig

**Sak 6. Fastsette medlemskontingent og treningsavgift.  
Innstilling:**

Medlemskontingenten kr 100

Treningsavgift 1200 vaksen, 600 for student og 300 barn(0-18 år)

**Vedtak:**

Samrøystes vedtatt.

Notat: Sjekke dropin hos Ulstein arena og korleis dette blir praktisert

**Sak 7. Vedta idrettslagets budsjett  
Innstilling:**

Budsjett for 2024 godkjennes.

**Kommentar**

Endrar på rekkefølga og presenterer saka om buldrehallen på Osnes først slik at budsjettjustering blir meir informativ gjennomgang i forhold til eventuell bygging av buldrehall.

Det blei ein diskusjon rundt bruken av Klivrelagets midler til guiding i budsjettet. Fleire meinte det ikkje var lurt å satse på dette når ein stor kost rundt buldrehallen er på gong, medan andre meinte at vi må satse breitt og ikkje berre på eitt element i gangen. Etter kvart vart det avstemming over framlagt budsjett for 2024. Ein enda då på å godkjenne budsjettet slik det var framlagt i utgangspunktet.

**Andre kommentarar**

- Sikre normal drift, redusere " luksus" bruk fokus på Osnes buldrehall

- Endre 'Møter, kurs og oppdatering' fra 55 000. til 33 000.

(8/12 stemmer)

Nei.

**Vedtak:**

Budsjett godkjent. Enstemmig vedtatt

## Sak 8. Valg

A) Valgkomiteens innstilling på leiar: Tobias Hatløy

Vedtak: Enstemmig vedtatt

B) Valgkomiteens innstilling på nestleder: Håkon Igland

Vedtak: Enstemmig vedtatt

C) Valgkomiteens innstilling på styremedlemmer og varamedlemmar til styret:

Kasserar: Carl Arthur Røkke Sunde (stemt inn for to år, kom inn i 2023)  
Jan Einar, Lisbeth, Astrid og Johannes Dahl sitter vidare i styret  
Anne Marte kjem inn som nytt styremedlem.

Vara: Vegard Flister (*sitter vidare*)

Ungdomsrepresentant: Ingen interesserte føreløpig.

Hans Olav går ut av styret og vi takker for hans bidrag med applaus.

Prosjektgruppe for buldrehallen på Osnes  
Johannes Dahl, Håkon Igland, Henning Langeland, Leif Gunnar Brandal  
(*Johannes er representanten frå styret, resten sitler ikkje i styret men er engasjert utanom.*)

**Vedtak:**

Samrøystes valgt.

D) Styrets innstilling på valgkomité:

Følgende hadde ordet i saken: ...

Vedtak:

Person 1 - Henning Langeland

Person 2 - Olve Havåg

E) Valgkomitéens innstilling til Kontrollutvalget

Person 1 - Olve Brandal

Person 2 - Leif Gunnar Brandal

## Sak 9. Bygge buldrehall i nærområdet i 2024

Følgende hadde ordet i saken: Johannes Dahl presentere kva som har skjedd det siste året og la fram ein plan for utvidelse av buldrefasiliteane på Osnes. Dette inneber å bruke ein sum frå egenkapitalen til Klivrelaget.

-

**Kommentar:**

Det blei ein del diskusjoner rundt denne saka. Nokon var negative til informasjonsflyten i forkant av årsmøte, samt negative til satsinga på buldreprosjektet da dei meinte det var eit smalt interessefelt og ville favne få i klubben. Majoriteten var av ein anna oppfatning og var klar for at prosessen skulle kome i gong at vi kunne gå vidare med all praten som er gjort dei siste åra. Det var difor lagt fram to avstemning alternativ frå styret leder slik at medlemmane kunne vise sin meining med handsopprekning.

### To alternativ

1. Buldrekomiteen får ansvar for prosjektet og ein sum å jobbe med. (12/13 stemmer)
2. Styret skal informere klubben og lodde stemninga. Dersom stemninga er god blir det avtalt ein sum som buldrekomiteen kan jobbe med vidare. (1/13 stemmer)

Summen er foreslått til 400 000 NOK

**Avstemming:** 12/13 stemmer på alternativ 1.

**Vedtak:** Vi går for alternativ 1

### Sak 10. Åpent ord for innspel til styret og klubben si drift

- A. Innkjøp av t-skjorter, genser..osv
  - a. Godkjent i budsjettet
- B. Organisert guiding og fullføring av sport1kurssets deltakarar i regi av klivrelaget innanfor foreslått budsjett
  - a. Godkjent i budsjettet
- C. Ønsker fleir ruter i klatrehallen (Ingolf)
  - a. Pågående. Veggansvarleg følger dette opp vidare og legger ein plan.
- D. Utstyrskjøp til utlån for klubbens medlemmar (Tobias)
  - a. Nei, fortsetter men sekken
- E. Felles klatretur til utlandet? (håkon)
  - a. Utgått, ta til neste år.?
- F. Diskusjon rundt bruken av klivrelagets pengar (Henning)
  - a. Velferdspost medlemmer kan søke på ulike medlems aktiviteter. Styret i klivrelage vil lage kriterier for dette og legge fram forslaget til klubbens medlemmaretterkvart.

## PROTOKOLL FRÅ ÅRSMØTE

Protokoll frå årsmøte i Klivrelaget



[signatur av person nr.1 valgt til å undertegne]

NAVN: Astrid Flister

DATO: 18/4 - 2024



[signatur av person nr.2 valgt til å undertegne]

NAVN: Olve Brandal

DATO: 18/4 - 2024

